
 

 

Reglab efter 2019: Ny modell för prioritering av aktiviteter 

 

Reglabs medlemmar föreslår och prioriterar alla Reglabs aktiviteter. Prioriteringen sker vid ett 

medlemsmöte i september varje år. Medlemsansvariga lämnar in förslag till aktiviteter 

kommande år, därefter diskuterar och prioriterar gruppen mellan förslagen. Omkring 4-5 olika 

områden brukar väljas ut. 

Modellen har i stort sett varit densamma från starten 2010, men inför nästa Reglab-period har 

medlemmarna uttryckt önskemål om en komplettering. Erfarenheten visar att nuvarande 

modell favoriserar ”breda” lärprojekt, som tilltalar så många som möjligt, på bekostnad av 

mer smala och fördjupande aktiviteter. Detta kombinerat med praxis kring finansiering av 

lärprojekten – hellre lägre avgift och fler betalande, än högre avgift för några få ‒ har gjort att 

mer avancerade, riskfyllda och specialinriktade utvecklingsprojekt sällan blir prioriterade.  

Samtidigt har chefsgruppen (Regional kontakt och Tillväxtverkets ledning) uttryckt önskemål 

om att använda Reglab än mer som plattform för strategiska projekt och utveckling av 

flernivåsamarbetet. Inför nästa Reglab-period bör prioriteringsmodellen därför kompletteras, 

för att ge utrymme också för mer avancerade och strategiskt viktiga utvecklingsprojekt. 

 

Förslag: Kompletterad modell 

 Förslag om kommande aktiviteter/sakområden lämnas från medlemsansvariga till 

medlemsgruppens septembermöte, som tidigare. 1-3 sakområden prioriteras av 

medlemsgruppen vid septembermötet. 

 Förslag om kommande aktiviteter/utvecklingsområden lämnas från chefsgruppen 

Regional kontakt och ledningen vid Tillväxtverket, Vinnova och SKL i början av 

september. 1-2 av dessa aktiviteter prioriteras av styrelsen. 

De prioriterade förslagen är grunden för kansliets verksamhetsplanering för kommande år. 

Verksamhetsplanen beslutas av styrelsen i november.  


